

Title (en)

Subjection device from a cable to a plug.

Title (de)

Befestigungsvorrichtung eines Kabels zu einem Stecker.

Title (fr)

Dispositif d'assujettissement d'un câble à une fiche.

Publication

EP 0175828 A1 19860402 (FR)

Application

EP 84440064 A 19841205

Priority

FR 8414816 A 19840925

Abstract (en)

1. A device for fixing a cable to a plug, formed by a moulding (1) over the cable (2) close to the ends of the wires (3), equipped with stop means formed by a front shoulder (6) advantageously having a rectangular crosssection and by a rear shoulder (7), the moulding (1) having a section (8) between the shoulders (6 and 7), characterised in that the section (8) is equipped with two flat surfaces (9) intended to co-operate with two attachments (10) provided on one of the parts forming the cable outlet of the plug (4), a cap (5) being provided for connecting and locking the cable outlet part of the plug on the section (8).

Abstract (fr)

La présente invention concerne un dispositif d'assujettissement d'un câble à une fiche. Dispositif d'assujettissement d'un câble à une fiche, caractérisé en ce qu'il est essentiellement constitué par un surmoulage (1) du câble (2) près de l'extrémité des fils (3) destinés à être soudés ou sertis sur les contacts dans la fiche (4) ce surmoulage étant muni de moyens d'arrêt en translation et en rotation et se logeant dans la sortie de câble de la fiche (4), et par capuchon (5) d'assemblage et de verrouillage de ladite partie de câble.

IPC 1-7

H01R 13/58

IPC 8 full level

H01R 13/58 (2006.01)

CPC (source: EP)

H01R 13/58 (2013.01)

Citation (search report)

- [Y] DE 3021894 A1 19801218 - CONAIR
- [Y] DE 2013605 A1 19711007 - ATLANTA ELEKTRO ZUBEHOER MARGA
- [A] US 3961833 A 19760608 - SCHMITZ JAMES E

Cited by

DE8814935U1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0175828 A1 19860402; EP 0175828 B1 19890920; AT E46595 T1 19891015; DE 3479849 D1 19891026; DE 8436521 U1 19850620;
FR 2570891 A1 19860328; FR 2570891 B1 19861017

DOCDB simple family (application)

EP 84440064 A 19841205; AT 84440064 T 19841205; DE 3479849 T 19841205; DE 8436521 U 19841213; FR 8414816 A 19840925